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Skolebestyrelsesmøde onsdag d. 2. oktober 2024 17.30 – 19.30 
Tilstede: Flemming Overgaard, Signe K. Dupont, Annette Rendbo Larsen, Christina H. Kruse, Nathalie 
Kajberg, Maja Mandix, Anne Julie Hasle Østergaard, Susan R. Rahbek, Niels F. Jensen, Catja Kristian-
sen, Michael Jensen og Søren Schlüter 
 
Afbud: Catja, Kristiansen Nathalie Kajberg, Anne Julie Hasle, Christina H. Kruse. 
 
Referent: Michael Jensen 

11 – 24/25  Godkendelse af dagsorden. 

 

12 – 24/25 Referat godkendt. 

13 – 24/25  Formanden har ordet 
Bestyrelseskurset d. 26.09 var godt. Det var et fint oplæg, som bekræfter os I at vi arbejder i en 
rigtig retning. Gode opgaver også for elevråds repræsentanterne.  

 Skolen har ordet, ved: 

 Niels – repræsentant for lærere: 
Emneugen har optaget personalet. Det har også fyldt, at der er lavet en skemarokade og lærer-
skift. Søren redegjorde kort for beslutningen. Der var en kort drøftelse.  

 Skoleledelse 
Vi er lige kommet igennem en OL uge med stor succes. Det åbne hus var velbesøgt, og vi 
kunne have ønsket og bedre vejr. Der var gennem ugen mange glade elever, som har haft 
en god uge, det er også tilbagemeldingen fra skolebestyrelsen. Elever som har brug for 
tætte relationer og tydelig struktur kan opleve en emneuge som udfordrende.   
Bogense Skole er dalet signifikant i elevernes resultat ved afgangsprøverne i foråret ´24. 
Det har også mediernes opmærksomhed.  Søren redegjorde for et skærpet fokus på, hvor-
for Bogense Skole er dalet 1 procent point ifht. året tidligere. Det vil have vores opmærk-
somhed og vi vil analysere de data der er til rådighed. Ledelsen fremlægger en køreplan på 
mødet d. 4. oktober.  

 Elevråd  
Et møde, hvor der er valgt formand (Kasper) og næstformand (Marie) Ingen punkter til mødet. 
 
 

14 – 24/25 Evaluering af bestyrelsens deltagelse på forældremøder. Bruges talekortet? Skal noget revideres herved? 
(vedhæftet som bilag) 
 
 

Tilbagemeldinger er generelt gode, der har været enkelte spørgsmål bl.a. til klassekassen. Berlinturen 
fylder en del på møderne i udskolingen. Der blev givet udtryk for at talekortet blev brugt og er et godt 
værktøj, der var en drøftelse af, hvordan det bliver brugt. Talekortet er på bestyrelsesmødet i august for 
det eventuelt kan revideres.  
 

Vi har et princip omkring forældrerådet bør være med i udarbejdelsen af dagsorden, sker det? Ledelsen 

er opmærksom på der bliver levet op til dette princip i efteråret ´25. 

15 – 24/25 Bestyrelsens / skolens arbejde med elevtrivsel. 

Ledelsen redegjorde for vores fremadrettede arbejde med trivselsmålingen. Der var en snak rundt om 
bordet. Der blev bl.a. talt om, hvad der gør den gode trivsel i en klasse. Det blev diskuteret hvorvidt færre 
overgange kan højne elevernes trivsel. Skolebestyrelsen ønsker at være tæt på skolens arbejde med triv-
selsmålingen.  

16 -24/25 Budget 2025- info. 

Det faldende elevtal betyder at skolens ledelse kigger på hvilke funktioner der kan skrues ned for. Der er i 
dag afholdt MED møde, og i referatet står, at Bogense Skole skal reducere med én ansat. Der er pga. 
graviditet også vakante stillinger som ikke genbesættes. 
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17 – 24/25 Elevers mulighed for at købe mad i menu. Status og data. 

Vi kiggede ind i, hvor meget der er blevet bestilt den sidste måneds tid. Der bliver brugt mange ressour-
cer på meget få køb 
Bestyrelsen bakker op om, at vi forsøger at fastholde løsningen, og at der laves en infokampagne på Aula 
for mulighede for at købe mad.   

18 – 24/25 Interviewguide til de forældre som har valgt et andet skoletilbud til deres barn end Bogense Skole. Søren 
fremlægger hvad vi ønsker svar på. (vedhæftet som bilag)  

Ledelsen gennemgik interview spørgsmålene, for at få input og inspiration. Søren ringer rundt til de for-
ældre som har valgt et andet skoletilbud end Bogense Skole. Der var en kort drøftelse bordet rundt.  

19 – 24/25 Princip for skolerejse til Berlin til godkendelse. Udkast tilgår inden mødet.  

Indholdet blev drøftet og debatteret.  
Princip godkendt. 

20- 24/25 Dialogmøde med kontaktforældre? 

Det kalder ikke pt. på at skolebestyrelsen inviterer til dialogmøde. Vi lader den pt. Ligge. Princippet æn-
dres til ”kan” fremfor ”skal”. Punktet drøftes igen på næste møde.  

Punkter til 

næste møde 

Mandag d. 4. november kl. 17.30-19.30. 
• Budgetopfølgning 
• Princip for kontaktforældre 
• Skolen arbejde med elevernes trivsel 
• Resultat ved afgangsprøver 
• Møde med Forældreråd?  
• Princip for klassekassen 
• Evt.  

 

 

 

 


